
Geachte leden van de commissie MME, 
 
Ook de VVD had al (eerder) een rondvraag aangemeld over de bodemverontreiniging Doorn. Hierbij 
ook deze ter info. Inhoudelijk is er overlap met de rondvraag van de PVV, zodat deze twee 
rondvragen maandag gecombineerd kunnen worden behandeld. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ruud Poort 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 
Begin doorgestuurd bericht: 

Van: Willem-Jetze.Joustra <willem-j.joustra@kpnmail.nl> 
Datum: 7 mei 2015 12:08:52 CEST 
Aan: "Poort, Ruud" <Ruud.Poort@provincie-utrecht.nl> 
Onderwerp: vraag voor rondvraag MME 

Hallo Ruud, 
  
Ik heb nog een vraag voor de rondvraag van MME; 
  
Betreffende de bodemverontreiniging in Doorn.  
In eerdere vergadering is toegezegd dat onderzoeksbureau BK betrokken blijft bij het saneringsplan. 
Hoe werkt dit concreet, welke rol speelt BK? Wordt bijvoorbeeld BK betrokken nadat het RUD het SP 
heeft goedgekeurd? Doet dit recht aan wat is toegezegd? Is er nog gelegenheid tot reactie voor de 
bewoners nadat het SP is vastgesteld?  
  
Mvg. 
 
Willem Joustra 
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